
Referat af bestyrelsesmøde i E/F Morelhaven, tirsdag den 21. august 2018 
 
 
Tilstede: Torsten (gæst), Jonna, Patrik og Helle 
Afbud: Bjørn, Daniel og Kristian 
 

1) Valg af referent, (alfabetisk), Helle  
2) Beboerhenvendelser, ingen nye. Torsten har endnu ikke hørt mere vedr. 

invalideskilt ved Pærehaven pladsen. Der er stadig løse gummilister. Alle 
bedes kontakte Carsten i TLH-gruppen tlf. 22472373 for aftale om 
udskiftning. 

3) Loppemarked, Torsten leverer bukke og bordplader. Jonna, Kristian og 
Helle stiller op. 

4) Status på P-tilladelser, det ser ud til at gå OK, alle skal dog huske at 
informere gæster og håndværkere. 

5) Samarbejde i Frugthaverne, der er indhentet fælles tilbud og etablering af 
faldsikring på alle tage. Der er givet en god rabat, hvis alle tre haver takker 
ja. Blommehaven behandler sagen i september og forventer at være med, 
vi håber så at Pærehaven også går med. Pærehaven har trukket sig fra 
elevatorprojektet, da de skal i gang nu. 

6) Resursestation, der er kommet økonomisk overblik fra Pærehaven (se 
mail) det bliver en smule dyrere end aftalen med TLH, men vi accepterer. 
HHL beder på vegne af både Blommehaven og os om en skriftlig aftale 
med Pærehaven om samarbejdet vedrørende resursestationen. 

7) Orientering fra THL, der har været endnu en vandskade, dog er det ikke 
rørtæring. Der skiftes stigestreng i 2-11-23 i den forbindelse. Torsten laver 
et udkast til plan for resten af udskiftningerne under hensyn til skift af 
varmecentraler, så ingen skal undvære varme og vand i længere tid end 
allerhøjest nødvendigt. 

8) 10 årsplan (fast punkt) her under beslutning om rørudskiftningen. 
Forseglingen af revner i p-pladsbelægningen påbegyndes. 

9) evt. Det kan til tider knibe med plads i cykelstativerne. Det er svært at få 
cyklerne ud, da styr ofte hænger fast kablerne. Jonna og Torsten, går en 
tur og vurderer mulighederne. 

  

 


